
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

 

24.11.2021 м.Черкаси           №  7 

 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

 

Всього членів постійної комісії   – 5 

 

ПРИСУТНІ 4: 

голова постійної комісії – ГОНЧАРЕНКО В.Г.  

заступник голови постійної комісії – ПОМЧЕНКО О.В.  

члени постійної комісії: СЕГЕДА Ю.Ю.; БУЦЬКО С.А. (питання 3, 4 порядку 

денного). 

 

ВІДСУТНІ: 

член постійної комісії ДИКУН Л.Є. (відрядження). 

 

ЗАПРОШЕНІ: 

МАЗУР Людмила Олегівна – начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату обласної ради; 

НЕЛЕЗЕНКО Ніна Петрівна – заступник начальника управління, начальник 

відділу з питань оренди управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату обласної ради 

 

У засіданні взяли участь: заступники голови обласної ради: 

ДОМАНСЬКИЙ Володимир Миколайович, ЛІСОВИЙ Сергій Миколайович, 

МУШІЄК Михайло Григорович; ОЛЕКСЕНКО Олег Іванович – директор 

ТОВ «МГ «Сунки»; БРЕУС Ольга Володимирівна – начальник відділу 

організаційного забезпечення ради та взаємодії з депутатами виконавчого 

апарату обласної ради; БІЛИК Сніжана Михайлівна – головний спеціаліст 

відділу організаційного забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради. 
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Порядок денний: 

1. Про обрання секретаря постійної комісії 

доповідає: 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

_ 
голова постійної комісії 

 

2. Про надання права постійного користування земельними ділянками 

доповідає: 

НЕЛЕЗЕНКО 

Ніна Петрівна 

 

_ заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

  

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021 № 5-12/VIII 

«Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок спільної власності територіальних громад, сіл, селищ, міст 

Черкаської області» 

доповідає: 

НЕЛЕЗЕНКО 

Ніна Петрівна 

 

_ заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

 

4. Про надання товариству з обмеженою відповідальністю «Мисливське 

господарство «Сунки» у користування мисливських угідь; 

4.1. Про розгляд колективного звернення щодо недопущення повторної 

передачі ТОВ «МГ «Сунки» у користування мисливських угідь 

доповідає: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

 

_ начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради. 

 

Голосування за порядок денний: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,   «Утрималися» –  0,   «Не голосували» –  0. 

 

Порядок денний затверджено. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

ГОНЧАРЕНКА  В.Г., який запропонував обрати секретарем постійної 

комісії обласної ради з питань агропромислового розвитку та земельних 

відносин (далі – постійна комісія) СЕГЕДУ Юрія Юрійовича. 
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ВИСТУПИЛИ: 

СЕГЕДА Ю.Ю. запитав щодо легітимності його голосування за внесену 

кандидатуру на посаду секретаря постійної комісії. 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. повідомив щодо відсутності конфлікту інтересів 

у СЕГЕДИ Ю.Ю. під час голосування кандидатуру на посаду секретаря 

постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

обрати секретарем постійної комісії СЕГЕДУ Юрія Юрійовича. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

НЕЛЕЗЕНКО Н. П. про надання права постійного користування 

земельними ділянками.  

Текст проєкту рішення обласної ради додається до протоколу (додаток 1). 

 

Доповідачка зазначила, що запропонований проєкт рішення обласної ради 

передбачає зміну правокористувача земельних ділянок в межах власності. 

У червні місяці поточного року обласна рада прийняла рішення про 

припинення юридичної особи «Чигиринський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради» шляхом приєднання до комунального закладу 

«Черкаський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради». На 

звітну дату документи щодо приєднання виготовлені, постало питання щодо 

надання права постійного користування земельними ділянками, власником 

яких, відповідно до витягів з Державного реєстру речових прав на нерухоме 

майно про реєстрацію права власності, є територіальні громади сіл, селищ, міст 

Черкаської області в особі Черкаської обласної ради, а саме:  

площею 1.8059 га, кадастровий номер 7125410100:03:000:0095, що 

знаходиться за адресою: Черкаська обл, Чигиринський р-н, м. Чигирин,  

вул. Б. Хмельницького, 30; 

площею 2.3723 га, кадастровий номер 7125485000:01:002:0955, що 

знаходиться за адресою: Черкаська обл., Чигиринський р-н, Рацівська сільська 

рада. 

Ніна Петрівна звернулася до членів постійної комісії з проханням 

підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. поставив на голосування пропозицію підтримати 

проєкт рішення обласної ради «Про надання права постійного користування 

земельними ділянками» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про надання права постійного користування 

земельними ділянками» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

 

Висновок постійної комісії № 7/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

НЕЛЕЗЕНКО Н.П. про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-12/VIII «Про надання дозволу на виготовлення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Черкаської області».  

Текст проєкту рішення обласної ради додається до протоколу (додаток 3).  

 

Доповідачка повідомила, що зміни до рішення обласної ради вносяться 

відповідно до розділу ІІ Класифікація видів цільового призначення, 

затвердженого наказом Державного комітету із земельних ресурсів  

від 23.07.2010 № 548 «Про затвердження Класифікації видів цільового 

призначення земель», для забезпечення обліку земельних ділянок за видами 

цільового призначення у державному земельному кадастрі та подальшому 

формуванні земельних ділянок КЗ «Черкаська обласна філармонія Черкаської 

обласної ради» та комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської 

обласної ради. Попереднє рішення прийнято у цьому році, але на даний час 

необхідно внести до нього зміни стосовного цільового призначення. Це 

технічні правки, що дадуть можливість завершити процедуру технічного 

виготовлення документів на земельні ділянки. 

 

Під час розгляду питання долучилися до роботи постійної комісії депутат 

обласної ради БУЦЬКО С.А. та директор ТОВ «МГ «Сунки» ОЛЕКСЕНКО О.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. поцікавився у членів постійної комісії, чи будуть 

питання до доповідачки та поставив на голосування пропозицію підтримати 

проєкт рішення обласної ради Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-12/VIII «Про надання дозволу на виготовлення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Черкаської області». 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 19.02.2021 № 5-12/VIII «Про надання дозволу на виготовлення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок спільної власності 
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територіальних громад, сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Голосування:  

«За» –  4,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

 

Висновок постійної комісії № 7/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

МАЗУР Л.О. щодо: 

проєкту рішення обласної ради «Про надання товариству з обмеженою 

відповідальністю «Мисливське господарство «Сунки» у користування 

мисливських угідь». 

Текст проєкту рішення обласної ради додається до протоколу (додаток 5); 

 

колективного звернення про недопущення повторної передачі 

ТОВ «МГ «Сунки» у користування мисливських угідь. 

Текст колективного звернення додається до протоколу (додаток 6). 

Доповідачка зазначила, що 12.10.2021 до обласної ради надійшло подання 

Державного агентства лісових ресурсів України, в якому було зазначено про те, 

що агентство направляє на розгляд обласної ради матеріали про надання 

у користування мисливських угідь ТОВ «МГ «Сунки». Відповідно до цього 

подання та наданих обласній раді повноважень підготовлено проєкт рішення та 

розміщено його на вебсайті обласної ради 01.11.2021. 

12.11.2021 до обласної ради надійшла колективне звернення громадян (21 

підпис) із клопотанням врахувати наведені в листі порушення законів України, 

які допущені з вини ТОВ «МГ «Сунки» (далі – підприємство) та не допустити 

повторної передачі мисливських угідь підприємству, яке показує повну 

некомпетентність у веденні мисливського господарства.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

ГОНЧАРЕНКО В.Г. попросив МАЗУР Людмилу Олегівну ознайомити 

членів постійної комісії зі змістом колективного звернення. 

МАЗУР Л.О. зачитала колективне звернення. 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. поцікавився, хто є авторами звернення. 

МАЗУР Л.О. пояснила, що у зверненні зазначені прізвища й 21 підпис та 

надана адреса для листування: с. Геронимівка, вул. Вишнева, 10, також вказане 

прізвище ГРИЩУКА Василя Павловича, якому необхідно надіслати відповідь 

про результати розгляду звернення. 

ПОМЧЕНКО О.В. запитав щодо присутності на засіданні постійної 

комісії представників колективного звернення. 

МАЗУР Л.О. повідомила, що на засідання постійної комісії представники 

колективного звернення не запрошувались у зв’язку із карантином, також не 

запрошувались і представники підприємства (вони взяли участь у засіданні 

постійної комісії самостійно).  
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СЕГЕДА Ю.Ю. запитав про кількість протоколів щодо виявлених 

порушень, вказаних у колективному зверненні. 

МАЗУР Л.О. поінформувала про відсутність протоколів, у зверненні 

надані копії актів епізоотичного дослідження та обліку чисельності звірів. 

Також Людмила Олегівна зауважила, що надає інформацію, надану 

у зверненні та неуповноважена давати оцінку діям підприємства. 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. поцікавився, чи є запитання у членів постійної 

комісії. 

ПОМЧЕНКО О.В. запропонував заслухати представника підприємства. 

ОЛЕКСЕНКО О.І. надав роз’яснення щодо причин написання 

колективного звернення, зокрема тому що заборонено комерційне полювання, 

та розповів про діяльність підприємства. 

ЛІСОВИЙ С.М. повідомив про те, що вивчав діяльність підприємства з 

виїздом на місце, та підтвердив інформацію про належну діяльність 

підприємства, озвучену директором.  

Повідомив про те, що буде голосувати на підтримку проєкту рішення 

обласної ради. 

БУЦЬКО С.А. заявив про свою підтримку проєкту рішення та підтвердив 

інформацію про позитивні результати діяльності підприємства. 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. запитав про суму податків, сплачених 

підприємством. Скільки забезпечено робочих місць. 

ОЛЕКСЕНКО О.І. не зміг надати відповідь на запитання, мотивуючи тим, 

що це бухгалтерські питання, але якщо необхідно, він готовий підготувати 

і надати таку інформацію на засідання сесії обласної ради.  

На підприємстві працює офіційно 4 єгері. За результатами звернення 

місцевого ОТГ проведена перереєстрація підприємства в с. Плескачівка. 

Досягнута домовленість про надання допомоги з ремонту зупинок та місцевої 

школи.  

ПОМЧЕНКО О.В. запропонував створити тимчасову комісії із 

депутатського корпусу, яка зустрінеться з усіма сторонами конфлікту, вивчить 

наявні документи діяльності підприємства.  

За результатами проведеної роботи будуть надані відповідні висновки. 

Зауважив на тому, що неможна залишати без уваги звернення громадськості.  

БУЦЬКО С.А., звернув увагу присутніх на те, що тимчасова комісія має 

створюватись відповідно до рішення сесії обласної ради. 

БРЕУС О. В. нагадала членам постійної комісії процедуру створення 

тимчасової контрольної комісії депутатів обласної ради.  

БУЦЬКО С.А. запропонував не створювати перешкод і підтримати проєкт 

рішення обласної ради на користь підприємства, що стане позитивним для 

розвитку регіону, в якому здійснює свою діяльність підприємство. 

СЕГЕДА Ю.Ю. звернув увагу присутніх на тому, що 11 листопада цього 

року підприємство втратило право на користування мисливськими угіддями. 

Дане право передано державному лісовому господарству, яке займається тепер 

охороною лісового фонду.  

На сьогодні відсутня інформація про грубі порушення, спричинені 

діяльністю цього підприємства. Що буде розглядати                                     
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комісія за відсутності конкретних фактів порушень? Це підприємство немає 

ніяких підстав володіти цією землею, а має право тільки на дикого звіря. 

Основна задача підприємства: здійснювати комплекс біотехнічних та інших 

заходів, спрямованих на охорону та відтворення мисливських тварин, 

збереження і поліпшення середовища їх перебування. Дозвіл на відстріл дикого 

звіра дають екологи тільки після перевірки. Смілянське лісове господарство 

погодило право на користування угіддями на наступний термін. Тому 

запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради. 

ГОНЧАРЕНКО В.Г. поставив на голосування: підтримати проєкт рішення 

обласної ради із пропозиціями, внесеними членами постійної комісії, 

та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради а саме: 

1) внесену БУЦЬКОМ С.А. та СЕГЕДОЮ Ю.Ю. – підтримати проєкт 

рішення обласної ради «Про надання товариству з обмеженою 

відповідальністю «Мисливське господарство «Сунки» у користування 

мисливських угідь»; 

2) внесену ПОМЧЕНКОМ О. В.– створити тимчасову комісію в складі 

депутатів обласної ради (по одному представнику від кожної фракції) для 

перевірки фактів, викладених у колективному зверненні громадян щодо 

недопущення повторної передачі мисливських угідь ТОВ «МГ «Сунки». 

 

Голосування за пропозицію, внесену БУЦЬКОМ С.А. та СЕГЕДОЮ Ю.Ю.: 

«За» –  2,    «Проти» –  1,   «Утрималися» –  1,   «Не голосували» –  0. 

 

Голосування за пропозицію, внесену ПОМЧЕНКОМ О.В.: 

«За» –  1,    «Проти» –  2,   «Утрималися» –  1,   «Не голосували» –  0. 
 

За результатами розгляду та обговорення проєкт рішення обласної ради 

«Про надання товариству з обмеженою відповідальністю «Мисливське 

господарство «Сунки» у користування мисливських угідь» не набрав 

необхідної кількості голосів на підтримку. 

Висновок постійної комісії № 7/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Віктор ГОНЧАРЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії     Юрій СЕГЕДА 


